
Inspreektekst M. Verheijen namens Stichting Bibliotheek Vierlingsbeek/Bibliobeek 
betreffende voorstel “beschikbaarstelling bruto krediet van € 705.293,- (inclusief btw) 
voor realisatie van MFA Vierlingsbeek” 
 
Mijn naam is  Margriet Verheijen en bestuurslid van de Stichting Bibliotheek Vierlingsbeek. Namens 
deze stichting wil ik mijn  verbazing uitspreken over dit raadsvoorstel.  
 
De stichting Bibliotheek Vierlingsbeek is een zelfstandige stichting die in 2011  is opgericht nadat de 
toenmalige gemeente Boxmeer besloten had dat de Bibliotheek in Vierlingsbeek geen bestaansrecht 
meer zou hebben. Dit vonden de inwoners van Vierlingsbeek en Groeningen onverdraagbaar. 
Vervolgens hebben een aantal enthousiaste, positief ingestelde mensen  in onze dorpen zich bij 
elkaar gepakt. Een groep met een visie op de toekomst. Deze mensen dachten  vanuit kansen en 
mogelijkheden. Zo hebben we met hulp van veel vrijwilligers en een financiële bijdrage vanuit de 
inwoners een bibliotheek service punt op een centraal gelegen plek in het dorp kunnen behouden. 
We zijn betrokken bij de gemeenschap, wij willen graag onderdeel uitmaken van een nieuw MFA en 
staan daarom ook volledig achter het Dorpsontwikkelingsplan.  

Wij zijn vooral bijzonder trots  dat 13 jaar na de oprichting van onze “Bibliobeek” deze nog steeds 
bestaat. Wij  zijn zeer verheugd dat inmiddels  het inzicht weer  terug is dat bibliotheken erg  
belangrijk zijn voor jong en oud om het lezen en de andere manieren van kennis opdoen te 
bevorderen. Ze spelen tevens een belangrijke rol in het  gelegenheid geven aan jong en oud om 
elkaar te ontmoeten.  Onlangs zijn vanuit de biebvrijwilligers, met veel succes, het initiatief van een 
repair- en een taalcafé opgezet.  

Dit betekent dat er ook vanuit de gemeente Land van Cuijk weer gelden beschikbaar komen om onze 
activiteiten verder te ontplooien. Hier zijn we blij mee en dit is dan ook een prima ontwikkeling.     
We zijn er van overtuigd  dat als we in de afgelopen 13 jaar  de handdoek in de ring hadden gegooid  
en er nu een compleet nieuwe bibliotheek had moeten worden opgetuigd, die vele malen duurder 
zou zijn. Maar wat voor ons nog veel zwaarder weegt: waarschijnlijk zou Vierlingsbeek helemaal 
geen bibliotheek meer hebben en zeker ook niet meer krijgen.   
Deze zorg willen wij nu ook uitspreken met betrekking  tot het plan MFA in Vierlingsbeek.  
  
Als er nu niet nagedacht wordt met een visie over de toekomst en niet gedacht wordt in kansen en 
mogelijkheden, vrezen wij op termijn een dergelijk scenario voor het MFA Vierlingsbeek.   

Een MFA dat niet toereikend is voor alle activiteiten  en verenigingen van Vierlingsbeek, een MFA 
dat niet centraal ligt, een MFA dat niet gecombineerd kan worden met het IKC. 

Er ligt een duidelijke, breed gedragen visie vanuit het dorp Vierlingsbeek, waar wij ons volledig bij 
aansluiten en wij vinden het dan ook onbegrijpelijk dat er toch nog een ander pad wordt 
voorgesteld.  
Toen de sluiting van de bieb in 2011 werd aangekondigd ging het met name over de financiën en de 
stenen en niet over de mens en de dorpskracht.   
De huidige MFA discussie lijkt hier erg veel op.  
 
Beste raadsleden toon visie en toon daadkracht. Gun Vierlingsbeek en Groeningen een toekomst 
met een centraal gelegen MFA  
-een MFA voor jong en oud 
-een MFA waarbij verenigingen, cultuur , onderwijs en kinderopvang de gelegenheid krijgen elkaar te 
ontmoeten. 
-een MFA in het hart van het dorp . 



-een MFA in een prachtig gemeentelijk monument 
-een MFA waar Bibliobeek een onderdeel van uit wil maken.  
Toon Visie en daadkracht EN …..VERTROUW OP DE KRACHT VAN DE GEMEENSCHAP.  
U LEVERT DE STENEN, WIJ ZIJN HET CEMENT 
 


